



# End of the Year Garbage Collection Information

(Please note that garbage will not be collected during the new year holidays.)

Type of Garbage (Disposal Location)		Garbage collection days	
		End of the year 2023	Beginning of the year 2024
Regular garbage and harmful garbage (Regular garbage station)	(Mon.)(Thu.) area	Until December 28th (Thu.)	From January 4th (Thu.)
	(Tue.)(Fri.) area	Until December 29th (Fri.)	From January 5th (Fri.)
Plastic containers and packaging (Regular garbage station)		Until December 27th (Wed.)	From January 10th (Wed.)
Bottles and beverage cans Plastic bottles and fabric Paper and metals (Recyclable garbage station)		There is no collection from December 29th(Fri.) to January 3rd(Wed.)  It's collected according to the collection day in each area from January 4th(Thu.)	
Dry cell batteries		Depends on open hours of each facility on which collection point of dry cell batteries is set up.	

- ◎ You have to classify your garbage and put it out to nearby pick up point correctly.
- ◎ If you want to know how to classify garbage pick up day, please refer to “Kawaguchi City Domestic garbage separation and collection”.
- ◎ You have to put your garbage till 8:30. Don't do it the night before each pick up day.
- ◎ Commercial/Office garbage is not allowed to put out to pick up point. If your office wants to put their garbage out, carry by yourself to the environmental centers or consign it to the city-licensed garbage contractors.



令和5年度  
(2023年度)

# 年末年初垃圾收集的相关通知

川口市“GOMIMARU”

垃圾的种类 (垃圾投放地点)		收 集 日	
		年 末	年 初
普通垃圾 有害垃圾 (普通垃圾投放站)	周一、周四 收集地区	12月28日(周四)止	1月4日(周四)起
	周二、周五 收集地区	12月29日(周五)止	1月5日(周五)起
塑料容器和塑料包装 (普通垃圾投放站)		12月27日(周三)止	1月10日(周三)起
瓶、饮料罐 塑料瓶(宝特瓶)、纤维类 纸类、金属类 (可回收物投放站)		12月29日(周五)至1月3日(周三)期间将不收集垃圾  1月4日(周四)起将根据各地区的收集日期收集垃圾	
干 电 池		基于各站点设施的开放日期	

- ◎ 投放垃圾前请正确做好分类工作。
- ◎ 有关平时的收集日期及垃圾投放时的注意事项，请参阅《川口市 家庭垃圾的分类及投放方式》。
- ◎ 请确保在收集日的上午 8:30 前投放垃圾。请勿在前一天晚上投放垃圾。
- ◎ 商业垃圾禁止投放至家庭垃圾投放点(普通垃圾投放站、可回收物投放站)。  
(请自行搬运至处理厂或委托持牌机构进行处理。)